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Drukbezochte ledenvergadering en Nieuwjaarsbijeenkomst 

Op woensdagavond 4 januari was er een extra 

ingelaste ledenvergadering in Vries. 

Op de agenda stond het afleggen van verant-

woording over de afgelopen coalitieonderhan-

delingen en het coalitieresultaat en het advies 

van de ledenraad over de deelname aan het 

nieuwe college. 

Jannes Talens deed verslag over alle verwikke-

lingen en alle gevolgde stappen rond de crisis 

die in oktober was ontstaan rond het college 

van de wethouders. Jannes zou er uren over 

kunnen praten zoveel heeft hij meegemaakt en 

gedaan in de 2 ½ maand die het geduurd heeft 

voordat er een nieuw college was gevormd. Hij 

leek soms aan zijn telefoon vastgegroeid zo 

vaak heeft hij met allerlei mensen gesproken en 

onderhandeld.  

Door een consistente en open houding heeft hij 

tot op het laatste moment en met een goed 

gevoel de onderhandelingen kunnen leiden en 

kunnen volgen als anderen de leiding hadden. 

De commissaris van de koningin kwam er zelfs 

aan te pas. Aan het einde van de rit mag de 

PvdA Tynaarlo trots zijn op Jannes en het resul-

taat dat hij heeft behaald.  

Dat de verhoudingen met de coalitiepartners 

goed was en is bleek tijdens de eveneens goed-

bezochte Nieuwjaarsbijeenkomst in Café Boe-

lens in Eelde. Niet alleen veel partijgenoten 

waren present,  maar ook een delegatie van 

CDA en GroenLinks waren er op af gekomen. 

Gert Jan Wensink van het CDA kreeg ook het 

woord en hij bedankt ook namens de andere 

coalitiepartijen Jannes Talens voor zijn enorme 

inzet. Dat deed ook Henk Kosmeijer die met een 

persoonlijk verhaal uitlegde dat het voor hem 

ook een zeer spannende tijd was geweest waar-

bij zijn lot eigenlijk in andermans handen lag. Hij 

uitte daarbij zijn waardering voor het gezin  

Talens met een presentje voor hen allen.  

Naast de lovende woorden van voorzitter Corke 

van der Weijden voor het onderhandelingsre-

sultaat was er ook ruimte voor een bespiegeling 

over het imago van de politiek en de lokale poli-

tiek in het bijzonder. Dat gegeven resulteert 

binnenkort in een uitnodiging aan de besturen 

van alle politieke partijen in Tynaarlo om eens 

te gaan praten over het verbeteren van de on-

derlinge verhoudingen en eventuele samenwer-

king. 

Frank van der Werf 
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 Leden communicatie werkgroep ge-

zocht 

In contact komen en blijven met de inwoners 

van Tynaarlo is voor ons als politieke partij 

van levensbelang, juist nu! Daarom hebben 

we een communicatie werkgroep in het le-

ven geroepen en zijn opzoek naar verster-

king.Belangstelling? Meer info? Aanmelden 

kan bij Carla Ensing:                                           

carla.ensing@kpnmail.nl  

— Nieuws! —Vacatures! —Oproep! — 

Nieuw! - Nieuw! Meldpunt : Dit kan be-

ter” op website PvdA Tynaarlo 

Heeft u ideeën hoe of wat er verbeterd 

kan in uw buurt of straat meld het dan op 

DIT KAN BETER .Met elkaar zoeken we 

naar verbeteringen en oplossingen 

U kunt uw donatie storten op rekeningnummer 4414924  ten name van Partij van de 

Arbeid  afdeling Tynaarlo onder vermelding van 'Donatie 2011.  

OPROEP VOOR NIEUWE PVDA RAADSLE-
DEN en/of WETHOUDERS 

In 2014 vinden er weer verkiezingen plaats 
voor leden van de gemeenteraad. Ook een 
moment dat duidelijk moet zijn wie de kan-
didaten zijn voor een eventuele wethou-
derszetel. 

Waarom dan nu al een oproep ? 2014 is nog 
ver ! 

Onze fractie bestaat momenteel uit 5 raad-
sleden. Een groot deel van deze leden heeft 
al bij de start van deze periode aangegeven 
dat dit hun laatste periode zal zijn. Dat geldt 
ook voor onze wethouder. Ook hij heeft be-
sloten na deze periode iets anders te willen 
gaan doen. 

We willen in 2014 niet graag met een geheel 
on ingewerkte groep van start gaan. Van-
daar dat wij nu al beginnen met het zoeken 
van mensen die in 2014 serieus kandidaat 
willen zijn, maar die vanaf 2012 alvast aan 
een inwerkprogramma mee willen gaan 
werken. 

Bent u geïnteresseerd of weet u iemand die 
geschikt zou zijn als kandidaat, laat het ons 
weten. 

In de ledenvergadering zijn profielen vastge-
steld voor beide functies. Deze vindt u op 
onze website. www.tynaarlo.pvda.nl 

U  kunt uw interesse gemotiveerd aangeven 
aan: 

Scoutingcommissie PvdA 2014 

p/a Houtwallen 21 

9481 ER  Vries 

Of via mail : 

peerweijd@telfort.nl 

Maar ook namen van mensen die wij zou-
den kunnen benaderen, willen we graag van 
u horen. 

Dus kent u iemand – ook al is hij of zij (nog) 
geen lid -  die u geschikt vindt, geef het ons 
door. 

mailto:carla.ensing@kpnmail.nl?subject=Aanmelden%20communicatie%20werkgroep
http://tynaarlo.pvda.nl/
http://www.tynaarlo.pvda.nl
mailto:peerweijd@telfort.nl
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De Roos 

Rood recept  

Algemene ledenvergadering 

29 maart 2012 

Agenda : 

Datum: 29 maart. 

Plaats: Café Onder de Linden in Vries  

Aanvang: 19.30 uur. 

1. Opening 

2.Notulen 

3. Benoemingen 

4. Rondvraag 

5.Thema van de avond: Wat speelt er in de 

provincie. Eddy Veenstra, fractievoorzitter 

van de PvdA in de  provinciale staten is te 

gast. En ons eigen statenlid Herman    

Beerda is gast voorzitter deze avond. 

Corke van der Weijden, Frank van der Werf ,Annelike Brinkman,                   ,Anneke Lubbers  Albert Kalk 

Garnizoenslaan 4 

9471 ML Zuidlaren 

Tel.: 050-4096123  

albertkalk@gmail.com  

Gerry Bomhof 

Esstraat 9 

9491 AP Zeijen 

Tel.: 0592-291526  

E-mail: deboom-

hof@planet.nl  

Jannes Talens 

Boskamp 61 

9481 JE Vries 

Tel.: 0592-543773  

E-mail: jan-

nes.talens@xs4all.nl 

Rob  Prins      

Noordenveldweg 106 

9497 PA Donderen  

Tel.: 0592-555016  

robprins.donderen@planet.nl  

Hemmo Jan Bolhuis   

Groenkampen 5 

9481 JJ Vries  

Tel.: 0592-543500  

 hemmojan@kpnplanet.nl  

Fractie 

Bereidingswijze 
Fruit de ui en doe de bouillon erbij + de 
schoongemaakte en in stukken gesneden 
paprika’s. 
 
Laat half uurtje sudderen en dan de hele 
boel door de blender. Binden met bv ma-
ïzena en een pakje (kook) room erdoor, 
dit mag ook op sojabasis zijn. 
 
Op smaak brengen met peper of een 
theelepel sambal, net waar je van houd. 
Pesto erdoor is lekker, maar bv ook cur-
rypasta (let dan wel op=heet). 
 
Wil je het helemaal af maken dan knip je 
er vlak voor het opdienen wat verse pe-
terselie overheen. 
 
Recept van Gerry. 

Ingrediënten 
4 rode paprika’s. 

Gesnipperd uitje. 

Bouillon (net zoveel als je lekker vindt, 
bv. 2 liter) 
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De Roos 

Activiteitenkalender 2012 

Februari: 

 

Maart: 

8 Internationale vrouwen-

dag 

23 Werkbezoek Agnes Wol-

bert en Jetta Kleinsma 

 

Maart 

29 ALV en Thema bijeen-

komst : de provincie (o.a. 

openbaar vervoer, transferium 

de Punt, een al lang gekoester-

de wens van de PvdA-

Tynaarlo). Eddy Veenstra, frac-

tievoorzitter en ons eigen Sta-

tenlid Herman Beerda als 

voorzitter van die avond.  

Mei: 

 1 mei Viering  

We vieren 1 mei in het Na-

tuurvriendenhuis.  

Juni: 

22 juni Zomer borrel in de 

tuin Corke van der Weijden 

Houtwallen 21 

9481 ER Vries 

Tel.: 0592-580206  

 

Juli 

Augustus September: 

15 of 22 sept Wandeltocht 

olv Wietske met als spreker  

Rein Munniksma Oudemo-

len, Drentse AA-gebied, ver-

zamelen bij De Fazant. Bij-

eenkomst in meester Crone-

school  

Oktober: 

 

November: 

8 nov. Algemene-leden ver-

gadering in Eelde 

December: 

 

 

Januari 2013: 

12 januari Nieuwjaarsbij-

eenkomst 

Actuele barometer 

http://www.synovate.nl/content.asp?targetid=674
http://www.synovate.nl/content.asp?targetid=674
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De wet van de stimulerende  

achterstand, 

 Door Henk Kosmeijer 

Januari is alweer voorbij, de eerste maand in 

de nieuwe   collegesamenstelling zit er op. Ik 

heb me daarin een beeld kunnen vormen 

hoe deze samenwerking verloopt. Welnu de 

eerste maand is erg goed bevallen. In het 

college wordt weer creatief gedacht in het 

zoeken en vinden van oplossingen voor de 

problemen waarvoor wij ons gesteld zien. 

We zijn weer een team , dat voelt goed en 

geeft enorm veel energie. Oud collega Hof-

stra heeft mij verweten dat ik geen energie 

meer zou hebben, dat was absoluut waar.  

Het feit dat ik weer blaak van de energie en 

nu wel weer met vol enthousiasme samen 

met mijn collega’s wil zoeken naar alternatie-

ven met als doel er gezamenlijk uit te komen 

belooft nog veel voor de komende jaren.  

  

De wet van de stimulerende achterstand:  

De wet van de remmende voorsprong, een 

wetmatigheid waarbij een snelle start en 

daarmee gepaard gaande voorsprong er uit-

eindelijk toe leidt dat er onvoldoende        

blijvende impulsen komen om door te ont-

wikkelen zodat de voorsprong niet kan wor-

den vastgehouden laat staan verder kan wor-

den uitgebouwd, is in mijn ogen te negatief 

geformuleerd en zeker niet van toepassing 

op onze gemeente. 

 

 Als je het positiever gaat formuleren is het 

ineens wel van toepassing op onze gemeen-

te, de wet van de stimulerende achterstand. 

Hierbij ga je er vanuit dat je door de achter-

stand in staat bent om te leren van hen die 

voor liggen en er juist wel een continue im-

puls uitgaat om door te ontwikkelen.  

Wij hebben in Tynaarlo inmiddels een achter-

stand opgebouwd van twee jaren, twee jaren 

waarin we keihard hadden moeten werken 

aan het vormgeven van onze gemeente in 

sterk veranderde en verslechterde omstan-

digheden.  

 

Nee dus, dat hebben we onvoldoende ge-

daan. Te veel hebben we ons blind gestaard 

op alle problemen die ons bestuurlijk pad 

wel eens zouden kunnen kruisen.  

Te veel hebben we ons laten leiden door de 

onheilstijdingen vanuit Den Haag.  

Te weinig hebben wij geredeneerd vanuit de 

kracht van de gemeente Tynaarlo en de kan-

sen die dat met zich meebrengt. Door de 

stagnatie van allerlei projecten, bijvoorbeeld 

het Accommodatiebeleid, konden er ook 

minder uren worden geschreven op die pro-

jecten.  

Hierdoor drukken de uren van deze mensen, 

die wel gewoon in gemeentelijke dienst zijn, 

extra zwaar op onze begroting.  

 

Zo zie je dat overmatige voorzichtigheid onze 

gemeente uiteindelijk ook geld kost.  

Met het huidige college zijn we voortvarend 

van start gegaan en hebben gelijk twee     

dagen met het Management Team op de 

Drentse hei doorgebracht om een college 

programma op te stellen.  

Hierin heb ik ervaren dat we nu een college 

hebben dat bruist van de energie om        

problemen, die zeker niet makkelijk zijn, aan 

te pakken en te bekijken vanuit de optiek 

‘hoe kunnen we er het beste uit halen’.  

Hierbij wordt met alle creativiteit maar ook 

met realisme gekeken naar de                     

mogelijkheden. We willen de opgelopen  

achterstand inhalen. 

 

Henk Kosmeijer 
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We hebben een nieuw college. Een college van 

teamspelers. Door Jannes Talens  

Voordat ik verslag doe hoe het nieuwe college tot stand 

is gekomen, wil ik u graag eerst mee terug nemen naar 

de verkiezingscampagne van voorjaar 2010. Een campag-

ne waarin D66 zich nog duidelijk een linkse partij vond 

door GroenLinks, en daarmee ook de PvdA, te verzoeken 

een lijstverbinding aan te gaan. Ook een campagne waar 

een duidelijke strategiewijziging te zien was bij de VVD. 

Het charmant lachende hoofd van Nina Hofstra sierde op 

bijna elke lantaarnpaal. Achteraf al een duidelijke links-

rechts campagne. Op de uitslagavond werd het duidelijk, 

VVD en PvdA gelijkspel, 5 tegen 5 met een kleine 30 

stemmen verschil in het voordeel van de PvdA. 

De VVD zat toen al stevig in het links-rechts denken. Zo 

ontstond een college bestaande uit PvdA en GroenLinks 

(8) samen met VVD en CDA/CU (8). Een college dat nooit 

een team werd met gelijkwaardige spelers. Een        

vechtcollege waarin duidelijk werd dat  Nina Hofstra 

steeds meer alleen kwam te staan. 

Dit alles heeft op 11 oktober 2011 geleid tot de val van 

het college. 

Als ik op 6 januari 2012 direct een verslag had              

geschreven over het geen gebeurd is vanaf 12 oktober 

2011 tot en met de installatie op 5 januari 2012, ben ik 

bang dat het een verslag van meer dan 150 pagina’s was 

geworden.  

Het is nu begin februari  en alles komt weer in rustiger 

vaarwater en heb ik nu wat meer afstand kunnen nemen. 

Dat maakt het makkelijker een verslag op hoofdlijnen 

voor u op te stellen. Op 12 oktober 2011 zijn we gestart 

met de onderhandelingen.  

“Wij” zijn in dit verband Gezinus Pieters namens de VVD 

en ondergetekende. Na het aanstellen van twee informa-

teurs, Gezinus Evenhuis namens de PvdA en Roel Pranger 

namens de VVD, zijn wij de eerste weken bezig geweest 

met het inventariseren van de verlangens en gevoelighe-

den binnen raad, het college en management van de 

gemeente. Bij het presenteren van de resultaten van 

deze informatieronde “knalde” het al stevig tussen de 

VVD en de PvdA. De VVD sloot toen een college met 

GroenLinks uit. 

Dit luidde een zeer moeizaam proces in, soms op eieren 

lopen, soms snoeihard stelling nemen. Na gesprekken 

met de collegepartijen GroenLinks, CDA en CU was het 

snel duidelijk. Wij zijn het eens. Dit hebben wij            

vastgelegd in een concept bestuursakkoord.  Het     

grootste deel van de tekst is geschreven door Hans de 

Graaf (CU). Een man die voor mij vanaf het eerste       

moment dat ik hem heb gesproken, DE kandidaat op de 

post financiën is. 

Maar met 11 raadszetels heb je nog geen meerderheid in 

een raad van 23. Dus werden alle partijen uitgenodigd. 

Dit ging fout door een motie van D66 die de PvdA en de 

VVD opriep opnieuw besprekingen aan te gaan. Intussen 

had Casper Kloos zich ook weer eens op zijn populistische 

toon geroerd. “De commissaris van de Koningin” moest 

maar ingrijpen, vond hij.  

Dat is dus ook gebeurd. Op gesprek bij de commissaris. 

Hiermee werden wij als Tynaarlo gelijk landelijk nieuws. 

In een open brief aan de raadsleden heb ik aangegeven 

dat ik het schandalig vind dat het zo ver heeft moeten 

komen. 

De commissaris heeft vervolgens twee waarnemers aan-

gesteld die de gesprekken tussen de VVD en de PvdA 

moesten gaan begeleiden. Hiervoor is zelf een contract 

opgesteld tussen Pieters en ondergetekende waarin de 

voorwaarden, waaronder wij met elkaar in gesprek     

zouden gaan, zijn vastgelegd. 

Na 3 gesprekken van 3 uur tussen een delegatie van de 

VVD en de PvdA, was het meer dan duidelijk. Deze       

periode komt er GEEN college waarin zowel PvdA als de 

VVD zitting hebben. 

Maar nu? Er blijven er nog 3 partijen over, D66, GB en LT. 

LT wilde niet eens praten. Met GB is veel gepraat, maar 

ze durfden niet te besluiten. Bang voor……….? D66 wilde 

wel praten maar dan alleen over een college bestaande 

uit VVD, D66 en PvdA. Voor ons dus een onbegaanbare 

weg. Na veel strijd binnen D66 heeft Willem van der Meij  

op 29 december 2011 besloten uit de fractie van D66 te 

stappen om als 1-mans fractie het concept bestuursak-

koord mede te ondertekenen om daarmee een meerder-

heidscollege mogelijk te maken.  

Een zeer moedige stap van Willem die daarmee heeft 

aangetoond niet voor eigen belang te gaan maar heeft 

gekozen voor het belang van de gemeente Tynaarlo.  

Oudejaarsdag heb ik de burgemeester verzocht zo snel 

mogelijk een raadsvergadering uit te schrijven om het 

nieuwe college te installeren. Deze vergadering heeft op 

5 januari 2012 plaats gevonden, zoals ik al eerder aangaf. 

Een rare vergadering waar 12 van de 23 raadsleden aan-

wezig zijn geweest. De oppositie vond kerstreces belang-

rijker.  

Nu ik dit zo heb opgeschreven weet ik nog steeds niet in 

welke categorie een boek hierover behoort. Een kinder-

boek? Nee al was het soms erg kinderachting. Een      

roman? Nee, al zijn er wel nieuwe relaties ontstaan. Een 

krimi? Nee, er zijn geen slachtoffers gevallen. Laten wij 

het houden op geschiedenis. Een stukje geschiedenis dat 

wij niet moeten vergeten, maar waar wij ook niet trots 

op hoeven te zijn.         Jannes Talens 
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H alverwege de wedstrijd. Rust en 

een kopje thee zou dit bij de meeste sporten 

betekenen. Echter in de Raad gaat het achter 

elkaar door. Misschien toch wel een goed mo-

ment om even terug te kijken. Een citaat uit 

1905 van dichter en filosoof George Santayana 

luidt "Wie de geschiedenis niet kent is gedoemd 

ze te herhalen" Terugkijken moet je dus af en 

toe doen, maar niet om er lang bij stil te staan. 

Vooral niet bij de eerste anderhalf jaar van deze 

collegeperiode. 

 

Na het bekend worden van de verkiezingsuit-

slag van de gemeenteraadsverkiezing van 3 

maart 2010 was het duidelijk. De PvdA heeft de 

meeste stemmen gekregen en is dus de groot-

ste partij in de gemeente Tynaarlo. Een bittere 

pil voor de VVD die er vast op hadden gerekend 

om na acht jaar weer de grootste partij in de 

gemeente te zijn. Een VVD die, zoals nu wel 

duidelijk is, een stevige ruk naar rechts had ge-

maakt.  

 

Op 13 april 2010 werd het college geïnstalleerd. 

En vanaf dat moment werd het ook steeds dui-

delijker dat de VVD, bij monde van hun wethou-

der Nina Hofstra in het college en hun fractie-

voorzitter Gezinus Pieters in de raad, hun recht-

sere koers wilden opdringen. Zelfs had het af en 

toe wel de schijn van opleggen. Met moeizame 

raadsvergaderingen ten gevolg. Collegepartij-

enoverleg vond er maar zeer zelden plaats. En 

als deze plaats vond verliep dat altijd zeer onbe-

vredigend. Het duidelijkste voorbeeld daarvan 

was het collegepartijenoverleg rond de plannen 

in de kern Zuidlaren. Dit overleg vond plaats in 

de serre (in het kader van transparantie waar-

schijnlijk) van Het Wapen van Leiden in Vries. 

Pieters nam gelijk het woord. “Wij kunnen hier 

best over praten, maar wij als VVD fractie zullen 

tegen het collegevoorstel stemmen.” Daar 

moesten wij het maar mee doen. Er was geen 

enkele vorm van constructief overleg mogelijk. 

Vanaf de start tot de val van het college op 11 

oktober 2011 is er strijd geweest tussen vooral 

de fractie van de VVD en onze fractie. 

Je zou nu kunnen denken, “er is dus niets       

bereikt de afgelopen  twee jaar”. Natuurlijk wel, 

als fractie hebben wij bij diverse punten sturing 

gegeven aan de besluitvorming en zelf punten 

geagendeerd. Een viertal punten zou ik willen 

noemen.  

 

Zo hebben wij als fractie ons stevig geroerd 

rond de revitalisering van de wijk de Fledders in 

Vries. Veel inwoners van deze wijk waren zeer 

ontevreden met het beleid en de communicatie 

van het college. Door het stevig bevragen van 

het college heeft de fractie weten te bewerk-

stelligen dat de dialoog tussen de wijk en het 

college is verbeterd. We zijn er nog niet,  maar 

het begin is er. Hemmo zal namens de fractie de 

vinger aan de pols blijven houden. 

 

Bij diverse gelegenheden heeft de fractie      

aandacht gevraagd voor de kwaliteit van het 

basis onderwijs. Het feit dat in onze gemeente 3 

scholen zijn,  die van de inspectie het predicaat  

zeer zwak hebben gekregen vindt de fractie 

onacceptabel. Op dit moment  wordt er door 

het college en de Stichting Baasis druk gewerkt 

het probleem op te lossen.  

 

De Zuidoevers. Het paradepaartje van oude 

wethouder Frieling en overgenomen door zijn 

opvolgster  Hofstra. Herhaaldelijk heeft de   

fractie haar zorgen uitgesproken over dit pro-

ject. En zoals nu is gebleken niet geheel onte-

recht. Op dit moment wordt er hard gewerkt  

om dit project een afronding te laten krijgen 

waarbij de schade zo beperkt mogelijk blijft. 

  

Halverwege de wedstrijd (rust?),  jaarverslag 2011 van de 

fractie 

http://nl.wikipedia.org/wiki/Filosoof


  Vervolg jaarverslag 
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In Paterswolde ontstond, na het verstrekken van 

een vergunning voor het plaatsen van een zend-

mast, een actiegroep Last van de Mast. Een 

groep omwonenden,  die zich zorgen maakt  over 

de gezondheidsrisico’s van een zendmast. Zij 

wensten dat dit zou worden besproken in de 

Raad. Als fractie hebben wij hier tegen gestemd. 

De gemeente heeft hier geen bevoegdheid. Het 

plaatsen van zendmasten voor telecommunicatie 

is rijksbeleid dat de gemeente MOET uitvoeren. 

Het laatste betekent  natuurlijk niet dat de fractie 

de zorgen van de omwonenden niet serieus moet 

nemen. Rob heeft in overleg met  Last van de 

Mast en de diverse politieke partijen weten te 

bewerkstelligen  dat er een  maatschappelijke 

discussie gaat plaatsvinden over het thema ge-

zondheidsrisico’s in samenhang met zendmasten 

voor telecommunicatie. 

 

Ruimtelijke Ordeningsvraagstukken en Wel-

standsbeleid zijn altijd DE punten waar het meest 

over gepraat wordt bij iemand die bouwplannen 

heeft. “Lastig, duurt lang, niets mag en kost 

veel” . Door onder andere de wijzigingen in de 

wetgeving zijn deze twee punten voorbijgeko-

men op de agenda van de Raad. Als fractie heb-

ben weten te bereiken  dat deze beide punten 

zijn aangehouden en dat er een werkgroep vanuit 

de raad is gevormd die zich hiermee gaat bezig 

houden om te kijken of een aantal zaken vereen-

voudigd kunnen worden. De werkgroep is op dit 

moment druk aan het werk en zal haar werk-

zaamheden nog dit jaar afronden. 

Wat er vanaf de val van het college tot het       

installeren van het huidige college op 5 januari is 

gebeurd, heb ik al uitgebreid beschreven in mijn 

verslag als onderhandelaar/formateur.  

 

Er is nu een geheel nieuw tijdperk aangebroken 

in de politiek van Tynaarlo. Was de raad altijd 

zeer eensgezind in haar besluitvorming, is dit nu 

totaal anders. De VVD heeft een verbond geslo-

ten met Leefbaar Tynaarlo, Gemeente belangen 

en D66 met als oppositie leider Pieters en popu-

list Kloos. Het vergt van ons allen een omschake-

ling. Een omschakeling die meer onderling over-

leg vraagt tussen de college   partijen. Maak de 

raadsvergaderingen in ieder geval wel                

levendiger. Je moet het altijd positief blijven  

bekijken. 

 

De tweede helft 

De tweede helft staat voor de deur. Hoelang de-

ze tweede helft duurt is nog niet geheel    duide-

lijk. De gemeenteraadsverkiezingen stond ge-

pland op 5 maart 2014. Dan is het, wel bekend bij 

de carnavalsvierders, Aswoensdag. Minister 

Spies van Binnenlandse Zaken en    Koninkrijksre-

laties heeft een voorstel gedaan de Kieswet aan 

te passen en de datum ca 14 dagen te verschui-

ven. 

 

Wat wel duidelijk is dat wij als fractie, in nauw 

overleg met de overige collegepartijen en het 

college, de komende twee jaar hard gaan werken 

om zoveel mogelijk punten uit onze collegepro-

gramma “Samen investeren in de toekomst” te 

verwezenlijken.   

 

Wij zullen de inwoners van onze gemeente dui-

delijk maken dat wij een goede keuze hebben 

gemaakt met de vorming van het huidige colle-

ge. Een keuze die past op de centen maar ook 

past op diegene die even niet kan meekomen in 

de snelle en hectische wereld waarin wij op dit 

moment   leven.  

 Jannes Talens 

Vicefractievoorzitter 
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Jaarverslag bestuur PvdA Tynaarlo 
2011 

 

S amenstelling bestuur 

Het bestuur bestond in 2011 uit: Corke van der 
Weijden (voorzitter), Annelike Brinkman (lid en 
vice-voorzitter), Anneke Lubbers (lid), Frank 
van der Werf (penningmeester) en Kees de 
Graaf (secretaris). In september vonden de 
jaarlijkse benoemingen plaats: Annelike Brink-
man en Frank van der Werf waren herkiesbaar 
en werden herkozen. Ook de andere vertegen-
woordigingen (gewest, landelijk congres, kas-
commissie) werden gecontinueerd. Het bestuur 
vergaderde in 2011 7 keer. Ook werd tijdens 
een plezierig overleg begin juli nader kennisge-
maakt met het bestuur van de       afdeling Ha-
ren. 

 

Nieuwe leden 

Het aantal leden bleef behoorlijk constant, 
rond de 210. Voortaan worden nieuwe leden 
door het bestuur verwelkomd met een  wel-
komstpakket. Ook wordt de mogelijkheid gebo-
den om, ter kennismaking, aanwezig te zijn bij 
bijvoorbeeld een raads- of fractievergadering.  

 

Instellen commissie Nieuw Talent 

Onder leiding van Margreet de Boer is een 
commissie namens het bestuur ingesteld die op 
zoek gaat naar mensen die actief willen worden 
binnen onze afdeling. Het gaat daarbij ook om 
het vinden van leden die in 2014    mogelijk 
beschikbaar zijn voor een plaats op de kieslijst, 
bij de nieuwe gemeenteraadsverkiezingen in 
dat jaar. Voor de functies van wethouder en 
raadslid zijn nieuwe profielen opgesteld. 

 

Communicatie 

Via het meermalen uitbrengen van De Roos en 
het onderhouden van onze website 
(www.tynaarlo.pvda.nl) heeft het bestuur    
geprobeerd de lezen zo goed mogelijk op de 
hoogte te houden van ontwikkelingen binnen 
de gemeente.  

 

Bestuurscrisis college B&W 

Het zal weinigen ontgaan zijn: nagenoeg het 
gehele najaar verkeerde Tynaarlo in een be-
stuurlijke crisis. Uiteindelijk kon net voor de 
jaarwisseling de doorbraak plaatsvinden naar 
een nieuw college. Veel werk is verzet door ons 
raadslid Jannes Talens, die namens de PvdA de 
onderhandelingen met de andere politieke par-
tijen heeft gevoerd.  

 

Jaaroverzicht 

Enkele andere belangrijke momenten uit het 
afgelopen jaar: 

twee reguliere ledenvergaderingen, beide 
in Vries (april en september). Tijdens 
de vergadering in april werd              
gesproken over de toekomst van de 
verschillende kernen in onze gemeen-
te: waar is behoefte aan bij onze      
leden?; 

structurele aanwezigheid van bestuursle-
den bij de fractievergaderingen, om 
indien mogelijk de fractie bij te staan; 

een zeer geslaagde 1 mei-viering, mede ter 
gelegenheid van 65-jarig bestaan van 
de partij. Onze ouderen en de  leden 
die langer lid zijn dan 65 (!) jaar wer-
den in het zonnetje gezet; 

het instellen van een werkgroep communi-
catie die gezamenlijk met het            
bestuur vergadert en het werk van de 
PvdA in Tynaarlo zo goed mogelijk voor 
het voetlicht probeert te brengen. 

Al met al weer een levendig jaar, waarbij het 
bestuur ‘al doende’ probeert om de leden waar 
mogelijk te betrekken bij de PvdA in   Tynaarlo. 
In tijden waarin veel mensen het druk hebben 
is dat niet altijd eenvoudig, maar de bijeen-
komsten die zijn georganiseerd verliepen gea-
nimeerd en werden goed bezocht. Dat geeft 
vertrouwen voor de toekomst. 

 

Bestuur PvdA Tynaarlo, maart 2012  

 

 

http://www.tynaarlo.pvda.nl/


   

 

Financieel overzicht 2011 
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Posten Begroot  Werkelijk Toelichting 

Contributie politici  € 2.373,00  nieuwe partijregel over af-

Overige ontvangsten € 595,00   verwachte bijdrage politici 

Afdracht van Partijbureau € 1.930,28  € 1.930,28   

Inkomsten gezamenlijke activiteiten € 500,00  € 50,00  

verwachte bijdrage leden niet 
opgeroepen tot bijdrage ivm 
goede positie kas 

Totaal inkomsten € 3.025,28  € 4.353,28   

    

    

Overige vergoedingen € 300,28  € 234,49   

Drukkosten/mailings € 350,00  € 376,31   

Vergaderkosten  € 800,00  € 378,65   

Promotie/campagne € 500,00  € 114,47   

Bankkosten € 75,00  € 69,03   

Webbeheer € 150,00   Verandering in website beheer 

Ledenwerving € 50,00  € 5,52   

Ledenraadpleging € 650,00  € 314,25   

Thematische vergadering/werkgroepen € 150,00  € 166,95   

Totaal uitgaven € 3.025,28  € 1.659,67   

    

    

Beginsaldo 01-01-2011  €      5.529,77  hetgeen overeenkomt met ING gegevens 

Inkomsten  €      4.353,28    

uitgaven  €      1.659,67    

Eindsaldo  €      8.223,38  hetgeen overeenkomt met ING gegevens 
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Buitengewone ledenvergadering 

4-01-  2012 Vries Onder de Linden. 

Opening om 19.30 uur door Corke van der Weijden, 

voorzitter bestuur afdeling Tynaarlo 

 

Corke opent de vergadering. Is zeer verheugd over de 

opkomst, zeker gezien de korte termijn. Opsteker voor de 

lokale politiek en iedereen van harte welkom. 

Afmeldingen van:  

Simon van der Schoot, Otto Bakker, Johan de Bruin, Albert 

Kalk en Henk Kosmeijer. 

 

Vaststelling agenda 

Vanavond staat één punt op de agenda: het concept-

coalitieakkoord van CDA, CU, Groen Links, Fractie Van der 

Meij en PdvA. 

 

Toelichting akkoord 

Jannes Talens geeft een toelichting; hij is vanaf medio 

oktober volop in touw geweest. Heeft de onderhandelin-

gen gevoerd namens PvdA. Heeft einde vorige college 

meegemaakt. Vertrouwensbreuk tussen Nina Hofstra en 

andere wethouders, op 11 oktober bekend gemaakt. 

Wethouders hebben portefeuille ingeleverd, daarna twee 

informateurs aangesteld: Roelof Tange en Gezienus   

Evenhuis. Ronde gemaakt langs alle fracties. Al snel     

duidelijk dat college PvdA-VVD niet mogelijk is;             

inhoudelijk, maar vooral ook door de manier waarop VVD 

met andere mensen om gaat. 

PvdA is begonnen aan concept-bestuursakkoord.  Alle 

fracties uit de raad uitgenodigd om toe te treden.  

PvdA werd alsnog ‘gedwongen’ door motie D66 om met 

VVD te gaan praten. 

Partijen kwamen niet opdagen om het akkoord te        

bespreken, waarop Jannes en Gezienus Pieters weer gin-

gen praten. Op dat moment intervenieert de Commissaris 

van de Koningin. Alle partijen zijn bij de CdK geweest. Drie 

gesprekken met VVD gevoerd, met twee waarnemers van 

de CdK er bij, waaronder Harm Brouwer,  ook aanwezig 

bij deze ledenvergadering.  

IJzige sfeer in gesprekken. Conclusie: over en uit met VVD, 

een volgende patstelling. Welke partijen blijven over? 

Duidelijk was dat D66 tot op bot verdeeld was. Wilde  

alleen in college als VVD er ook in zou deelnemen. Net 

voor de kerst is duidelijk geworden dat Willem van der 

Meij zijn steun aan de vier partijen zou geven. Hij is uit 

D66  getreden.  

Dan begint circus weer opnieuw. VVD/Leefbaar proberen 

installatie college te traineren. Het kan morgen (5 januari) 

gebeuren; coalitiepartijen komen echter massaal niet, 

hebben ze al aangegeven. Technisch/juridisch is de      

installatie wel mogelijk, maar dit geeft wel vreemde    

nasmaak. 

Onder bestuursakkoord ligt ons manifest van anderhalf 

jaar geleden (verkiezingen 2010). College moet eind     

januari een collegeprogramma gereed hebben,                

14 februari in de raad bespreken. 

 

rondje met reacties en vragen over coalitieresultaat 

Harm Brouwer deelt zijn ervaringen, over zijn werk voor 

de CdK. Was korte, heftige tijd. Begreep vooraf dat het 

heikele kwestie was, die mensen diep raakt. Boeiende 

(leer) ervaring; samengewerkt met Ewout Klok. Beide klus 

(proberen helderheid te krijgen) samen goed gevoerd. Als 

duo goed gewerkt, goed gevoel over.  

Na eerste vergadering duidelijk: heel diep mis met      

menselijke verhoudingen. Politiek liggen verschillen niet 

zo ver uit elkaar. Zoveel wantrouwen; leidde voortdurend 

tot ‘brandjes’. 

Op de zaterdag werd al snel duidelijk dat het er niet in 

zat: geen college mogelijk op dit moment van PvdA en 

VVD. 

 

De leden geven vervolgens in een reactieronde aan hoe zij 

tegen het akkoord aankijken: 

blij dat college er komt, we moeten verder. Zorgelijk dat 

rest raad niet komt; zo ettert het door. Wat voor indruk 

maakt dit bij mensen? Ligt een rol voor Tiggelaar en Van 

Zuilen; 

Jannes heeft griffier voor de kerst raadsleden laten vragen 

naar hun vakantieplanning. Niemand heeft aangegeven 

dat ze er niet zijn. Geeft een heel raar gevoel en is         

onbevredigend voor de toekomst. Gaan ze straks overal 

voor liggen? Het is afwachten. Wel zal de verbondenheid 

tussen de collegepartijen toenemen. Niettemin: serieus 

met oppositie om blijven gaan. 

College moet het op zich nemen aan herstel van de     

verhoudingen te werken, hoe lastig dat nu wellicht ook is.  

Communiceren we met onze leden en de bevolking over 

wat politiek het echte probleem is?  Al snel na start van 

dit college werd duidelijk dat de VVD-wethouder dwars 

lag. Leidde tot schermutselingen. Persoonlijke verhoudin-

gen bemoeilijken eenduidige communicatie, oa door   

familiebanden binnen de VVD.  
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Leg de politieke controverse nu eens goed uit. ‘Links 

wil uitgeven, mw. Hofstra let op de centen’. Henk   

Kosmeijer heeft dat op verzoek van Wietske al eens 

uitgelegd. Belastingen zijn in Tynaarlo  het laagste, 

reserves zijn de grootste van Drenthe, kavelverkoop 

loopt redelijk door: die dingen moeten we               

communiceren! Ligt ook een taak voor fractie en    

college; op korte termijn mee beginnen.  

Voor CU wordt Hans de Graaf wethouder Financiën; hij 

is registeraccount. Op verzoek van Jannes heeft hij de 

financiële stand van zaken doorgenomen; we staan er 

veel minder ernstig voor dan Hofstra wilde doen      

geloven. Hofstra wilde alle gronden afwaarderen; zou 

tot forse bezuinigingen op sociale programma’s leiden. 

Het is zeker niet rooskleurig, iedereen moet broekriem 

aantrekken, maar geen reden voor somberheid. 

 

Suggestie: laat bestuur en fractie samen een commu-

nicatieplan opstellen (en met de andere besturen van 

de andere partijen). Zodat je komende twee jaar 

steeds goed uitlegt waarom je bepaalde keuzes maakt; 

daarmee sta je sterker, in de aanloop naar de          

volgende verkiezingen. Zo de kiezer erbij betrokken 

houden. 

Schade voor gemeente is groot; kost tot nu toe 4,5 ton 

(plannen liggen stil). Laat dat ook naar buiten komen; 

doe dat op een hele feitelijke manier, zodat mensen 

daar de goede informatie over mee krijgen. Mensen 

herkennen dat wel. PvdA heeft steeds de inhoud van 

het programma centraal gesteld; pijnlijke cijfers over 

functioneren Hofstra (mislukken van aanbesteding 

afval bijvoorbeeld) zijn toen bewust niet over tafel 

gebracht. Dat zou nu wel kunnen.  

In de communicatie de nadruk leggen op de inhoud. 

Hoe meer gedonder we presenteren, hoe minder    

geloofwaardig we worden. Niet natrappen. 

Hoe zit het met de relatie PvdA-Groen Links? Nooit 

een partij laten vallen waar je lijstverbinding mee bent 

aangegaan; dat zou de PvdA ook nog eens kunnen 

benadrukken. Daar is nooit twijfel over geweest; PvdA 

heeft Groen Links vastgehouden. 

De afdeling gaat unaniem akkoord met het                

coalitieresultaat, met veel dank aan Jannes voor zijn 

inzet. 

Ook wordt voorstel  aangenomen om communiqué uit 

te brengen na deze vergadering: we hopen dat college 

snel geïnstalleerd wordt, kijken uit naar de samenwer-

king met de andere partijen en spreken de hoop uit 

dat na de volgende verkiezingen opnieuw constructief 

in een college met alle partijen kan worden overlegd – 

ook met de VVD. 

 

Deelname aan college B&W 

Samenstelling college: 

Kosmeijer/PvdA 

Assies/Groen Links 

Kremer/CDA 

De Graaf/CU 

 

Nieuwe werkwijze: altijd een back-up wethouder,  

zodat twee wethouders meekijken op belangrijke   

projecten. 

De leden adviseren de fractie unaniem om deel te  

nemen aan dit college.  

 

Rondvraag 

Harm Brouwer geeft waarneming mee: nieuwe       

wethouder Hans de Graaf is zeer deskundig; kunnen 

we veel vertrouwen in hebben dat financiën in goede 

handen is. 

Frank van der Werf wijst op de nieuwjaarsbijeenkomst 

van onze afdeling: 14 januari 2012, 15.30 uur in café 

Boelens. 

Jeep Plantinga roept bestuur op om nu al na te gaan 

denken over verkiezingen 2014. SP en PVV gaan   

waarschijnlijk deelnemen. Suggestie: laat gezamenlijke 

linkse partijen een lijstverbinding/hele sterke          

bestuurlijke samenwerking aangaan. 

 

Corke van der Weijden geeft als advies aan de fractie 

mee om vakanties goed te plannen; zorg ervoor bij alle 

raadsvergaderingen aanwezig te zijn: iedere stem is nu 

meer dan nodig. 

Sluiting 

Corke van der Weijden sluit de vergadering om 20.45 

uur. 
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Verslag ALV 22-09-2011 
 
Opening om 19.30 uur door Annelike Brink-

man, vice-voorzitter bestuur afdeling Ty-
naarlo 

Annelike heet speciaal welkom George Wilde-
boer (Zuidlaren) en Henk Berends (Eelde); zij 
bezoeken voor het eerst een ledenvergadering 
en stellen zich kort voor. 
Afbericht van 
Corke van der Weijden, Albert Kalk, Joeky Ta-
lens, Bert Pathuis, Rob Prins, Koos Dijkstra, 
Wietske ter Veld, Simon van der Schoot, Otto 
Bakker en Anneke Lubbers. Kees Langeveld 
komt later. 
Aanwezig 
Annelike Brinkman, Margreeth de Boer, Johan 
de Bruin, George Wildeboer, Jannes Talens, An-
dré Ensing, Henk Berends, Henk Kosmeijer, Ger-
ry Bomhof, Hemmo Bolhuis, Carla Ensing-
Compaan, Frank van der Werf, Kees de Graaf 
(notulen). 
Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
Verslagen vorige ledenvergaderingen 
Zoals tijdens de vorige ALV is vastgesteld, wor-
den vanavond de verslagen van 16 december 
(Zeijen) en 7 april (Vries) besproken. De versla-
gen worden goedgekeurd en vastgesteld. Jan-
nes Talens merkt op naar aanleiding van de bij-
eenkomst in Zeijen dat het contact met de le-
den en bewoners hier is onderhouden over de 
ontwikkelingen rond de MFA. Margreeth de 
Boer geeft aan dat de bewoners van Zeijen dit 
initiatief van de PvdA hebben gewaardeerd; op 
locatie vergaderen rond een actueel thema 
voegt dus zeker iets toe. 
Benoemingen 
Het bestuur heeft ditmaal wel de goede termij-
nen voor de benoemingen in acht genomen (die 
beschreven staan in statuten en huishoudelijk 
reglement). Dit agenda-onderdeel komt daarom 
nu aan de orde: 
 
Het gaat om de volgende benoemingen: 
Bestuur: aftredend zijn de functies van penning-
meester en lid (Frank van der Werf en Annelike 
Brinkman). Zij worden herkozen. 

Vertegenwoordiging gewest (Ike Huisman, 
Wietske Jonker-Ter Veld en Jeep Plantinga). Zij 
worden herkozen. André Ensing biedt zich aan 
als reserve. 
Vertegenwoordiging landelijke congressen 
(Jannes Talens en Joeky Talens). Zij worden her-
kozen. Henk Berends biedt aan om eveneens 
mee te gaan. Het is een mooie kennismaking 
met wat er in de partij leeft. Overigens kunnen 
alle ‘gewone’ leden ook deelnemen aan de lan-
delijke congressen. 
Kascommissie: André Ensing wordt verkozen als 
lid en voorzitter, George Wildeboer wordt lid en 
Henk Berends is reserve. 
Het bestuur bedankt alle vertegenwoordigers 
hartelijk voor hun inzet. 
Scoutingscommissie 
Om nieuw talent te vinden voor onze afdeling 
stelt het bestuur een scoutingscommissie in. De 
leden stemmen hiermee in en geven het be-
stuur het mandaat om de verdere procedure op 
te starten. 
De samenstelling van de commissie is als volgt: 
Margreeth de Boer (vz); 
Gerry Bomhof (met Hemmo Bolhuis als vervan-
ger); 
Henk Kosmeijer; 
Corke van der Weijden. 
 
Het bestuur zal kijken of er nog een lid van de 
afdeling voor de commissie kan worden gewor-
ven. Dit najaar roept het bestuur de commissie 
voor het eerst bijeen. Talentvolle leden kunnen 
dan op tijd ‘mee gaan draaien’. 
Profielen van raadslid en wethouder 
Toevoegingen aan de tekst voor het raadslid: 

onderschrijft het verkiezingsprogramma 
en geeft hier loyaal uitvoering aan; 
kan royaal gebruik maken van de facili-
teiten (onderwijs/kennisontwikkeling) 
die de PvdA aanbiedt. 

 
Toevoegingen aan de tekst voor de wethouder: 

woont in de gemeente (ipv ‘is woonach-
tig’); 
kan goed netwerken met andere ge-
meenten en provincies; 
passage over ‘monisme’ verwijderen en 
vervangen door: ‘houdt intensief con-
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De profielen worden met deze wijzigingen vast-
gesteld. Op de website en in de Roos zal be-
kendheid aan de commissie worden gegeven. 
Ombudsteam 
Er hebben zich geen leden gemeld om een 
eventueel ombudsteam te bemensen. Het be-
stuur gaat hier verder op studeren. Wellicht is 
het beter om leden hiervoor gericht te benade-
ren. Besloten wordt wel om lokaal met een 
team te beginnen en niet gelijk de samenwer-
king met Haren hiervoor op te starten. Wel 
kunnen uiteraard kennis en ervaringen worden 
uitgewisseld. 
Aanbeveling van George Wildeboer: kies als 
bestuur de punten waarop je je echt wilt onder-
scheiden. Op alles mikken is lastig, omdat daar-
voor de mensen ontbreken. 
Henk Kosmeijer wijst erop dat het ombudswerk 
jammer genoeg teloor is gegaan. Het is de di-
recte lijn met de kiezers en daarom goed om dit 
weer op te pakken, op een eigentijdse manier. 
George Wildeboer en Carla Ensing-Compaan 
maken een notitie voor het bestuur waarin een 
en ander nader wordt uitgewerkt. 
Serre bijeenkomst 
Dit najaar wordt een najaarsbijeenkomst geor-
ganiseerd waar de leden worden uitgenodigd 
die in de enquête hebben aangegeven actief te 
willen worden binnen de afdeling. De scou-
tingscommissie wordt hier eveneens voor uit-
genodigd. 
Rondvraag 
 

Frank van der Werf wijst op twee bijeenkom-
sten die zijn geweest: 

Last van de Mast: hier komt een vervolgbij-
eenkomst voor; 

Bijeenkomst met andere partijen over be-
trekken jeugd bij politiek. Hier zijn twee doel-
groepen benoemd: groep 8 basisschool en 18-
jarigen. Er komt een vervolg. 

 
Van beide bijeenkomsten zijn verslagen be-
schikbaar; deze worden geplaatst op de websi-
te. Hemmo Bolhuis wijst erop dat er reeds di-
verse activiteiten lopen. Deze kunnen mogelijk 
worden verbreed. 
 
André Ensing vraagt naar de permanente cam-
pagne. Een voorstel hiervoor van Carla Ensing-
Compaan ligt bij de fractie ter bespreking. 
 
Margreeth de Boer beveelt aan om bij een le-
denvergadering weer eens een interessante 
spreker uit te nodigen. Dit kan ook samen met 
andere gemeenten. Annelike Brinkman geeft 
aan dat het bestuur dit mee zal nemen in de 
jaarplanning 2011-2012. 
 
 
Sluiting om 21.05 uur 
Annelike Brinkman sluit de ledenvergadering en 
dankt iedereen voor de aanwezigheid. 

Splijtzwam? 

Verdeeldheid? 

OF 

Veredeling door scheuring? 


